



## Protokoll styrelsemöte Borås Bandy

### STYRELSEMÖTE

Datum: 2021-12-06

Plats: Bodavallen

Närvarande: Bobby, Tomas, Magnus, Mia (Niklas och Lasse via telefon) Pernilla meddelat förhinder

### Dagordning för protokollet

1. Eftersom Lasse fortsatt är sjuk ansvarar Bobby för dagens möte.  
Öppnar mötet.
2. Föregående protokoll.  
Genomgång av kostnader kring spelartrupp, styrelsen anser att vi har god kontroll på kostnaderna. Vi beslutar på mötet att vi fortsatt följer den planering som finns kring att stärka truppen.

Bobby informerar att Bandy nu har tillgång till rum 6 och 7 som "avlastningsrum". Vi måste besluta vilket.

Om vi väljer rum 6 måste de två torkskåpen flyttas som idag tar stor plats. För matcherna både på ungdomssidan och seniorsidan ska det återstående omklädningsrummet användas av Borås Bandy och bortalaget ska använda omklädningsrum 5 vilket BAIK ska informeras om. Vi behöver även boka stugan matchdagar för att kunna erbjuda fika och värme. Problem kvarstår med att vi saknar nycklar samt att det står två torkskåp som tar upp stor yta i ett av rummen.

Vi behöver steppa upp mot Borås stad för att adressera våra behov som inte blir tillgodosedda.

Med anledning av att vi har ont om nycklar kommer Lasse kontakta Klas för att han ska lämna ifrån sig den han har.

Kakförsäljningen har Tomas gjort en sammanställning av totalt 33 000 kronor i försäljning. Viktigt att redan nu planera för nästa försäljningsomgång. Förslag som läggs på mötet är v.4-6 med leverans v.8. Viktigt att redan nu gå ut med datum till lagen så de är förberedda i god tid.

3. Ekonomi  
Magnus ska skicka underlag till Pernilla för fakturering till sponsorer.  
Magnus lyfter problem med försenad betalning för hyror, han får i uppdrag att lösa det med Pernilla.
4. Inköp  
Har vi koll på alla inköp, Magnus och Niklas har gjort en lista över det som är inköpt via Intersport, den behöver kompletteras med det spelare köper in från andra leverantörer exempelvis klubbor.  
Magnus får i uppdrag att ställa fråga till några föräldrar Mia Eriksson och Mia Ewertzon om de kan tänka sig att ta ansvar för kioskverksamheten. Allt överskott från försäljningen på alla

A-lags matcher och övriga tider som Kiosken är öppen går till ungdomslagen. Kakor för försäljning får vi från Kakservice.

5. Marknad

Flaggor är beställda och ska vara på plats på fredag. Inbjudan kommer skickas till alla sponsorer/partners till hemmapremiären 16/12, info skickas om samtliga matcher.

Annons i BT om aktiviteter på Boda den 16 och 19 december.

Magnus meddelar att vi nu har en informationsansvarig Johan Borehed

6. Senior A&B

Johan Borehed och Henrik Silverstolpe, tränare för Senior B och som tränar på tisdagar men kommer också vara inbjudna till någon /några av Senior A -träningarna som är måndagar, onsdagar och torsdagar beroende på hur matchprogrammet ser ut. Den första hemmamatchen för Senior B är 12 december och 16 december för Senior A.

7. Ungdomssektionen

Fortsatt behov av stötta upp ungdomslagen då vi ser en oro över rekrytering av ledare och deltagare i aktiviteter.

Vi har nu flyers på plats som kan delas ut vid passande tillfällen.

Tjejaktiviteten i januari kan vara ett sätt att väcka intresse.

Magnus informerar om att förbundet tittar nya spelformer, mixade lag och att aktivt samarbeta med ledare i andra lag för att hitta former för ungdomarna att utöva sporten.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

.....  
Maria Caarp

.....  
Lars Ringkvist

.....  
justerare